
Bijdrage bij coalitieakkoord 

Als ChristenUnie hebben we kennis genomen van het nieuwe coalitieakkoord. Het is goed dat er 

na een lange formatie een nieuw college is en dat we aan de slag kunnen gaan met de uitdagingen 

voor ons dorp. Zoals bekend vinden wij dat het formatieproces niet goed is verlopen door de 

ChristenUnie, als grootste partij, zonder ook maar één inhoudelijk gesprek buitenspel te zetten en 

daarmee geen recht te doen aan de verkiezingsuitslag. Daar hebben wij in de vorige raad al over 

gesproken. Maar wij willen nu vooruit kijken en feliciteren de VVD het CDA en de CAP met het 

coalitieakkoord.  

Over het akkoord hebben we een paar opmerkingen op hoofdlijnen.  

Allereerst zijn we blij dat we een aantal herkenbare punten uit ons eigen verkiezingsprogramma in 

het coalitieakkoord zien terugkomen zoals verbetering van de ontsluiting van Rengerswetering, de 

snelbus en een visie op de sporthallen. We trekken graag samen met de coalitie op om hierin 

stappen te zetten.  

In het akkoord worden veel onderwerpen aangestipt. Maar vaak wordt er in algemeenheden 

gesproken. Veel zaken worden onderzocht en echte grote concrete veranderingen ontbreken. Wat 

gaat nou echt prioriteit krijgen? En kunnen we al die onderzoeken wel waarmaken? Dat gaat veel 

inzet van ambtenaren en externen kosten. Kunnen we dat wel realiseren?  

We hadden graag gezien dat het akkoord op een aantal zaken concreter was geweest zoals 

bijvoorbeeld bij het woonbeleid, één van de grote uitdagingen voor de komende periode. Er wordt 

benoemd dat er huizen gebouwd worden, maar wat voor huizen dat zijn, voor wie die huizen zijn en 

hoe we zorgen dat ze bij de juiste mensen terechtkomen ontbreekt. We hadden dit graag concreter 

gezien. Dit kan echter ook een positieve kant krijgen. Want doordat er zoveel dingen niet concreet 

zijn, hopen we dat de coalitie hierin de samenwerking met de oppositie zoekt zodat we met elkaar 

oplossingen en richtingen kunnen bedenken voor de toekomst. Samenwerking waarbij de inhoud 

voorop staat en waarbij we het beste zoeken voor Bunschoten en haar inwoners. Als ChristenUnie 

willen we die samenwerking zeker aangaan en we hopen dat de coalitiepartijen die samenwerking 

ook zullen zoeken.  

Tenslotte nog een opmerking over de toon van dit coalitieakkoord. Want daarover zijn we niet zo 

enthousiast. We missen een sociaal hart in dit akkoord. Levens van mensen lopen heel verschillend. 

De dingen kunnen goed gaan. Je hebt een baan, voldoende inkomen, een mooi huis en je kinderen 

kunnen goed meekomen op school. Maar het kan ook anders lopen, vaak buiten je eigen schuld om. 

Je raakt je baan kwijt, je hebt problemen met je gezondheid, raakt verslaafd of je huwelijk loopt stuk. 

Zijn we er als gemeente ook voor die mensen? Zien we hen staan en zorgen we echt voor hen en 

proberen we te achterhalen en ook te voorkomen dat zulke situaties ontstaan in plaats dat we vooral 

aandacht hebben voor het leveren van tegenprestaties, lik op stukbeleid en keiharde aanpakken?  

Wij hopen op een goede balans, waarbij er vooral oog is voor elkaar en het welzijn van onze 

inwoners voorop staat.  

Als ChristenUnie wensen wij de nieuwe coalitie en het college wat straks geïnstalleerd wordt veel 

wijsheid en zegen bij hun werk toe. We hopen op een goede samenwerking in het belang van ons 

dorp.  

  



Wethoudersformatie 

De wethoudersformatie van 2,8 fte vindt de ChristenUnie te krap voor alle uitdagingen die we als 

gemeente hebben. Onze gemeente is gegroeid en zal ook de komende jaren verder groeien. 

Daarnaast hebben we als gemeente weer extra taken gekregen en staan ons een hoop uitdagingen te 

wachten voor de toekomst. Om al die taken op een goede manier in te kunnen vullen is een grotere 

wethoudersformatie nodig dan nu wordt voorgesteld. De ChristenUnie kan daarom niet instemmen 

met een wethoudersformatie van 2.8 fte.  

 


